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Pirátské listy jsou v oběhu 
Jihočeský kraj Jihočeští Piráti se v posledním měsíci 
ponořili do tvorby letošního prvního vydání Pirátských 
listů. Jejich práce vyvedená novinovou černí na tisících 
listech papíru sotva oschla a už je dobrovolníci rozdávají 
budoucím čtenářům v ulicích měst. 
Piráti připravili na jihu Čech pět mutací: pro Písek, Tábor, 
České Budějovice, Jindřichův Hradec a Soběslav.  
K dispozici bude i celostátní mutace ve městech, kde 
bude ještě postavena pirátská kandidátka 

Na webu i v PDF 
Celkem v první vlně dobrovolníci rozdají v jižních Čechách 
49 tisíc kusů novin, v celé republice 711  tisíc. 
Pirátské listy poprvé vyšly 20. května na zahájení 
kamapně v pražských Riegrových sadech. V ulicích 
mnoha měst probíhá distribuce, ale noviny se nedostanou 
všude. Proto jsou jak celostátní vydání, tak i jednotlivé 
krajské mutace dostupné ve formátu pdf, který se dá 
zobrazit v počítači, stáhnout i vytisknout.  
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Táborské centrum 

Tábor Táborští Piráti uspořádali 
31. května besedu na téma 
západní dopravní přeložky 
Chýnovská - Vožická a rozvoje 
průmyslové zóny za účasti 
starosty a vedoucího odboru 
dopravy. Kromě toho dokončují 
kandidátku do podzimních 
komunálních voleb a pilují 
program. 
Plánují také otevření vlastního 
pirátského centra s názvem 
TaPiCe ve firmě podporvatele 
Vladimíra Šípa. 

Akce v ČePiCi 

České Budějovice V centru 
ČePiCe v květnu vystoupil 
sólově se svým recitálem 
Golda, basák kapely 
Znouzectnost. 
Ještě před několika lety 
představovaly tropické deštné 
pralesy pro našeho běžného 
občana vzdálené téma, které 
jako by se nás netýkalo. To se 
dnes mění a Česká Republika 
se dostává do čela boje za 
záchranu deštných pralesů v 
několika koutech světa. 
Návštěvníci přednášky o 
palmovém oleji se dozvěděli, 
jak přežití orangutanů i 
bezpočtu dalších druhů 
obývajících tropické džungle, 
ale i osud delfínů a jiných 
mořských tvorů závisí na 
globálním přístupu k 
palmovému tuku, který 
ovlivňujeme i my v České 
republice. Nejen o tom, ale také 
o svých dlouholetých 
zkušenostech s ochranou
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Budějovice. Zuzana Kudláčková s Honzou Hoškem rozdávali noviny na 
náměstí.                     Foto Zdeněk Štěrbák
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Na pivo s poslancem 

Tábor Třetího června se příznivci setkali v táborské 
hospůdce Na kurtech s poslancem a jihočeským pirátským 
předsedou Lukášem Koláříkem a s táborským lídrem Pirátů 
Václavem Klecandou. Diskutovali o všem, co je zajímá 
a trápí v politice, Jihočeském kraji nebo Táboře. Například 
o tom, co nového chystají Piráti v parlamentu, jaké to vůbec 
je se ze dne na den stát poslancem. Anebo 
o tom, jaká je představa táborských Pirátů o konceptu 
„chytrého města“ – smart city, nebo jak chtějí více otevřít 
táborskou radnici lidem. 

Starosta se musí omluvit 
Martinu Kákonovi 
Soběslav Stejně jako ostatní města, i Soběslavští pracovali 
celý květen na obsahu Pirátských listů, ve kterých má 
soběslavská mutace nejvíce vlastních článků z celého 
kraje. 

Piráti se v Soběslavi zúčastnili diskuze o parkování v centru 
města, což je velmi citlivé téma. Na ní pak kritizovali 
navrhovaný způsob řešení dopravy. 

Pirát Martin Kákona žaloval soběslavského starostu  
a ředitele kulturního domu za články v Hlásce. Jak napsal 
web Jižní Čechy teď, dohodli se na omluvě. 
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přírody v Indonésii hovořil 
primatolog Mgr. Stanislav 
Lhota, Ph.D., výzkumný 
pracovník ZOO Ústí nad Labem 
a České zemědělské univerzity. 
Za Piráty se diskuse zúčastnil 
Dan Leština z Entomologického 
ústavu Akademie věd ČR, který 
pracuje na výzkumu  
v palmových plantážích 
v Malajsii. 

Indií na motocyklech 

„Indie je hrozná. Je to 
středověk. Smrad, špína, 
žebráci. Takto nás od cesty do 
Indie zrazovali téměř všichni 
kamarádi a známí, kteří tam už 
byli,“ vyprávěl na přednášce 22. 
května příležitostný motorkář  
a cestovatel Jaroslav Hansal. 
„Ale my jsme se rozhodli, 
přesvědčit se na vlastní oči. 
A rovnou na motorkách. 
Výsledek? 17 dní po severní 
Indii je jedna z nejlepších cest, 
kde jsme zatím byli. Skvělá 
země, příjemní lidé, exotika, 
vůně, betel, krávy, sloni, 
velbloudi, Ganga, Dilí, Varanásí, 
Jaipur, je toho moc.“  Už jízda 
po indických dálnicích (i když 
jsou v daleko lepším stavu než 
D1) je podle Jaroslava velký 
zážitek. Představil návrh 
harmonogramu, tipy na 
památky i rozpočet. Mluvil 
i o tom, jaká je jízda na 
Enfieldech po Indii a jestli je to 
pro každého. Severní Indie je 
skvělá!!

Na kurty. Pirátský poslanec Lukáš Kolářík se setkal v Táboře 
s příznivci.                    Foto Zdeněk Štěrbák

http://pirati.sobeslav.cz/prezentace-parkovani-v-centru-mesta-sobeslavi/
http://pirati.sobeslav.cz/prezentace-parkovani-v-centru-mesta-sobeslavi/
http://pirati.sobeslav.cz/jcted-pirat-martin-kakona-zaloval-sobeslavskeho-starostu-a-reditele-kulturniho-domu-za-clanky-v-hlasce-dohodli-se-na-omluve/
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Písečtí Piráti sdíleli Hradiště. 
Již podruhé 
Písek Rockový trojkoncert a zábavné odpoledne pro rodiny 
s dětmi uspořádali v areálu TJ Hradiště Piráti z Písku. Na 
akci přišly dvě stovky lidí včetně sedmdesáti dětí, napsal 
Písecký svět.
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Zuzka Kudláčková je 
novou předsedkyní 

České Budějovice Místní 
sdružení Českobudějovicko má 
od konce května novou 
předsedkyni, Zuzanu 
Kudláčkovou. Zuzana pochází z 
Teplic, ale v Budějovicích žije od 
roku 1993. 

Události v červnu 

7.6. Základy 3D tisku 
Na přednášce v ČePiCi s 
ukázkou tisku a následnou 
diskusí se mimo jiné dozvíte 
jaké jsou typy a technologie 3D 
tiskáren, něco o používaných 
materiálech a jejich 
vlastnostech nebo jak se staví a 
na kolik vyjde 3D tiskárna 
postavená na koleni. 
Každé úterý v ČePiCi 
je bridž pro začátečníky. 
14.6. Na pivo s poslancem 
V kavárně U vás půjdeme na 
pivo s poslancem Lukášem 
Koláříkem a budějovickými 
Piráty. 

17.6. Pirátky v ČePiCi 
Jaké je postavení žen v politice? 
Jak se k tomu staví Pirátky? 

24.6. Krajská schůze v Třeboni 
od 15:00, restaurace U Míšků. 

Zpravodaj připravila: 
Mgr. Kateřina Hůlková 
koordinátorka Pirátů 
pro Jihočeský kraj 

katka.hulkova@pirati.cz 
+420778702243 

Párty. U hospůdky na hřišti se pak rozjel koncert, na němž se představili 
písečtí 200 zbraní se svým recesistickým humorem.      Foto Zbyněk Konvička 

http://www.piseckysvet.cz/pisecky-hydepark/pisecti-pirati-uz-podruhe-sdileli-se-sousedy-hradiste
mailto:katka.hulkova@pirati.cz
mailto:katka.hulkova@pirati.cz

